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    Tisztelt Polgármester Asszony!

Böröcz László országgy?lési képvisel?, frakcióvezet?-helyettes (Fidesz) nyílt levele Budavár balliberális
polgármesterének.

Nyílt levél Váradiné Naszályi Márta, Budavár polgármestere részére

Tisztelt Polgármester Asszony!

A budavári lakosok jelent?s része több évtizede a kerületben lakik. Közülük sokan aggódva kerestek meg a
Polgármester Asszony által beharangozott lakásrendelet-módosítással kapcsolatban.

A kerületben több ezren laknak önkormányzati bérlakásokban, akik megérdemlik azt a minimális tiszteletet, hogy
egy radikális lakásrendelet-módosítás kapcsán legalább érdemi információkhoz jussanak. Értetlenül állok azel?tt,
hogy a pandémia közepén Polgármester Asszony azzal van elfoglalva, hogy a korábbi ígéretekkel ellentétben,
egyoldalúan módosítsa a lakásrendeletet, bizonytalanná téve ezzel a budaváriak lakhatását. Az önkormányzati
bérlakások ügyét az ott él?kkel történ? egyeztetést követ?en kellene rendezni, ahelyett, hogy ideológiai alapon
nehéz helyzetbe hoznának sok száz budavári polgárt.

A lakosok sérelmezik, hogy nem kaptak tájékoztatást arról a november 5-i egyeztet? fórumról, melyen az
önkormányzati lakásokra vonatkozó rendelet módosításáról általánosságban tárgyaltak. Ráadásul a Fidesz
önkormányzati képvisel?jét is csak többszöri kérésére engedték be.

Tisztelt Polgármester Asszony!

Azt javaslom, ne kerteljünk! Önök ideológiailag átitatott, radikális baloldali társadalomfilozófiájuk mentén akarják
kísérleti laboratóriummá alakítani az els? kerületet. Ezzel figyelmen kívül hagyják az évtizedek óta ott él?k múltját
és a budavári közösség érdekeit.

Ön tavaly nem erre kért mandátumot. Emlékezetes, hogy a polgármesteri eskütételt követ?en ígéretet tett arra,
hogy a kerület összes lakóját képviselni fogja. Mégis, a kerületi lakosság közel felét képvisel? Fidesz-KDNP-s
képvisel?k a mai napig nem lettek bevonva a rendeletalkotási folyamatba, s?t, a mai napig nem készült számukra
is hozzáférhet? írásos dokumentum. Ön nyáron azt állította, hogy minden képvisel?vel egyeztetett, ez biztosan
nem történt meg.

Az új rendelettel a koronavírus-járvány közepén bizonyos esetekben két és félszeresére emelik a kerületiek
lakbérét, ezzel jelent?sen növelve lakhatási költségeiket. Az elmúlt 10 évben nem történt lakbéremelés, és így is
tudott az önkormányzat gazdaságosan, jelent?s vagyont felhalmozva m?ködni.

Emellett az Ön által ismertetett tervek megnehezítik a bérlakások cserélhet?ségét, ami jelent?s vagyoni kárt okoz
azoknak, akik számára nem volt megvehet? a lakás a kommunizmus utáni privatizáció alkalmával. Szintén
figyelmen kívül hagyja a lakók által elvégzett felújításokat, amelyek az önkormányzati ingatlanvagyon értékét
növelték.

A kerület lakói számára felháborodásra adott okot a Budavári Lakásügynökség tervezete és az Utcáról a Lakásba!
Egyesülettel a magántulajdonban lév?, üresen álló lakásokat felmér? akciója is. A kerületben él?k aggódnak, hogy
kik lesznek az új szomszédaik a közeljöv?ben, hiszen Ön a kampány során többször is hangot adott annak, hogy
“utcáról lakásba” költöztetné az embereket.

Tisztelt Polgármester Asszony!

A kampányban még azt mondta egy lakossági fórumon, hogy ha megválasztják, megteremti a lehet?séget a
m?emlékházakban lév? önkormányzati lakások bérl?inek arra, hogy megvehessék a bérleményüket. Az 1990-es
években ?k a magánosítás kárvallottjai voltak, hiszen mindenki megvehette a bérleményét, ?ket kivéve. Az el?z?
önkormányzati vezetés ezt kompenzálta az alacsonyabb lakbérekkel.

Most Önök mégis ezeket az embereket hozzák a legrosszabb helyzetbe. Pont azokat, akiknek Ön azt ígérte, hogy
megvehetik majd a lakásunkat.
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Arra szeretném kérni, hogy válaszoljon, miért van szükség a járványhelyzet miatt nehéz helyzetben lév? lakosság
megsarcolására? Legyen szíves tájékoztatást adni arról is, hogy ki fogja megtéríteni a budavári lakosok vagyoni
kárát!

Tisztelettel,
Böröcz László
országgy?lési képvisel?
frakcióvezet?-helyettes

Forrás: Bádog - Bayer Zsolt blogja 

  
Tisztelt olvasók!
Legyenek olyan kedvesek és támogassák "lájkukkal" a Flag Polgári Magazin Twitter oldalát a következ? címen:
https://twitter.com/syracuse73. illetve a Facebook oldalát pedig az alábbi címen:
https://www.facebook.com/flagmagazin
- Minden "lájk számít, segíti a magazin m?ködését!

Köszönettel és barátsággal!

www.flagmagazin.hu
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